
Kommentar til kvalitetsrapport for Hedegårdsskolen. 

 

I skolebestyrelsen har vi drøftet kvalitetsrapporten. 

 

Først og fremmest er vi rigtig glade for den anerkendelse vi har fået omkring; 

- Tilrettelæggelse og implementering af den nye folkeskolereform.  

- En høj målrettet linjefagsdækning 

- En flot implementering af pædagogisk læringscenter (PLC)  

 

Det er altid rart når en målrettet arbejdsindsats bærer frugt. 

 
Samtidig har vi taget anbefalingerne til efterretning. 

- Især omkring arbejdet med den understøttende undervisning. Der bliver løbende drøftet 

indholdet af Understøttende undervisning i tæt dialog mellem, skole, lærer og skolebestyrelsen. 

Målet er forsat at have fokus på indhold, udførelse og resultat.  

- Der vil også forsat være fokus på at sikre, at alle elever er uddannelsesparate, så de kan 

forsætte efter 9. Klasse. Den aktuelle årgang har været en svær årgang, bl.a med andre 

sociologiske problemer. Fremadrettet vil der forsat være et tæt samarbejde mellem lærer og 

ledelse, for at sikre at målet om uddannelsesparathed vil blive opfyldt.  

 

På vegne af Hedegårdsskolens skolebestyrelse 

 
Anja Wittus Nisen 


